
NOVI SEKRETAR SKUPŠČINE OBČINE

Darko Rajačič: nova
zadolžitev je vedno izziv

Darko Rajačlč Je dlplomlranl pravnlk, kl Je pet Imt
dmlml na republlškam aakretariatu za kadrovaka vpra-
šmnja, zda) pa Je bll Imenovan za aakratarfa akupš-
činm občlne LJublJana Center. In karje to mlad človek,
bo po va»J verjetnoatl vneael malce aveilne v avoje
dmlo.

»Mislim, da morajo mladi
Ijudje večkrat menjati delo,
kajti vsaka nova zadolžitev je
nov izziv zanje. To velja tudi
zame in zato sem že krepko
zaplaval v občinske vode, da
bi čimprej spoznal iyene
vzvode in mehanizme,« je de-
jal za začetek in dodal, da se
pa, seveda, s kakšnimi tovTst-
nimi delovnimi izkušnjami ne
more pohvaliti.

Doslej je imel izkušnje
predvsem z republiško ka-
drovsko politiko, kjer se je
precej reči reševalo predvsem
načelno. Skupščina občine pa
je nekaj bolj konkretnega,
bolj vsakdanjega, saj obrav-
nava zadeve, ki se največkrat
tičejo množice občanov, Ijudi.
In prav delo z Ijudmi Darka
Rajačiča posebej veseli, zato
je tudi pristal na imenovarje.

»Čaka me veliko organiza-
cijskega dela pa tudi strokov-
nega, zlasti pri delegatskih
vprašanjih,» je pokazal na ma-
po, kjer so že zbrana vpra-
šanja.

Vprašarya pa so, seveda, ze-
lo konkretna in teijajo kon-
kretne odgovore. A prav pri
odgovorih se velikokrat zata-
kne; še več, občani, ki jih za-
stavljajo, so nemalokrat razo-
čarani nad ryimi. Odgovori so
namreč dostikrat zelo splošni,
napisani v birokratskem, za-
megljenem jeziku, ki veliko
govori, a malo pove. Ali bo
novi sekretar imel kaj vpliva
nanje?

»Po poslovniku nimam pra-
vice spreminjati besedil, ra-
zen, seveda s strokovnega sta-
lišča. Kako pa bom vseeno
lahko vplival na celoten potek
delegatskih vprašanj, pa bi
zdaj na začetku težko kaj ob-
Ijubljal, saj se moram najprej
pošteno poglobiti v skupščin-
sko delo. Po dveh, treh sejah,
vam bom lahko že konkretne-
je odgovoril,« je bil stvaren in
previden novi občinski se-
kretar.

- Ali imate v glavi že kako
spremembo pri organizaciji
dela skupščine?

»Delo je sicer precej uteče-
no, vendar ga bom skušal ra-

cionalizirati, če bo le mogoče.
Pri organizaciji nas dela pet,
šest Jjudi s sekretaiji občin-
skih zborov, tajnico in dakti-
lografkiryo vred. Smo prak-
tično kolektivček, pri kate-
rem ima vsak svoje zadolži-
tve. Meni so naložili še dolž-
nost sekretarja za družbeno-
politični zbor, ker smo tako že
prispevali h krčenju uprave.«

- Počasi boste imeli delo
skupščine v malem prstu,
prav tako probleme, ki tarejo
naše občane. Kaj pa vas tare
kot občana?

»Najbojj me moti zgoščeni
promet v občini, zlasti boleča
točka so parkirišča, ki jih ni.
Kjerkoli bom mogel, bom.
opozarjal na to, saj je škoda,
da bi vsako površino v Centru
imeli zabarikadirano s ploče-
vino. Nekaj bo treba ukreniti,
da se bo stanje izboljšalo.«

Kot Ljubljančana pa ga po-
sebej žuli ta naš preljubi
Grad, s katerim se ubadamo
že vsa povojna leta in vendar
se kaj dosti še ni naredilo.
»Lahko pa bi to bila imenitna
izletniška točka, ki bi kmalu
povrnila denar, ki bi bil vanjo
vložen,« je zavrtel ploščo, ki
jo vrti vsak Ijubitelj našega
mesta, a kaj, ko ni denarja.

Pa ne le promet in Grad. V
Centru je še kup drugih reči,
ki teijajo rešitve, a se jih z
besedami ne da najti. Kon-
kretna vprašanja teijajo kon-
kretne odgovore. In to naj bi
bil tudi izziv novemu sekre-
tarju občinske skupščine. Pa
srečno ob novi zadolžitvi!
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